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Interpelacje i zapytania 
z obrad XLIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Łomży, 

które odbyły się w dniu 28 grudnia 2017 roku 
 

(…) 

Ad. 2 

Wiesław Tadeusz Grzymała – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Poprosił o zgłaszanie interpelacji i zapytań. 
 

Maciej Borysewicz – radny 

1. Odnosząc się do kwestii nowych cen ciepła i ścieków na przyszły rok zauważył, 

że niestety przepisy prawa wykluczają udział Radę w procesie tworzenia 

nowych taryf. Zauważył, że jeżeli chodzi o taryfę za wodę i odprowadzenie 

ścieków, to radni taką proponowana taryfę z adnotacja Prezydenta,, że nie 

wyraża na nią zgody otrzymali.  Jeżeli chodzi o MPEC, takiej informacji radni 

nie otrzymali, jednak te nowe taryfy z podwyżkami weszły. Prosi o odpowiedź, 

czy Prezesi do końca konsultowali z Prezydentem te taryfy i czy Prezydent 

wyrażał zgodę, czy była to  samodzielna decyzja Prezesów. 

2. Stwierdził, że cieszy się, ponieważ po 3 interpelacjach na temat konkursu na 

kierownika działu księgowości w MPWiK uzyskał odpowiedź od Prezesa, że 

16.X. 2017 r. został zatrudniony pracownik na stanowisku kierownika działu 

księgowości w MPWiK i cieszy się, że taka odpowiedź uzyskał. Prosi jednak 

Prezydenta, aby wpłynął na Prezesa, aby znowelizować BIP MPWiK i aby 

zgodnie z przepisami prawa w BIP również pojawiła się taka informacja na 

temat konkursu. 

 

Witold Chludziński – radny 

1. Prosi o udzielenie informacji, na jakim etapie przygotowania są przetargi na 

zadania inwestycyjne, ujęte w budżecie roku 2018. 

2. Prosi o podanie więcej informacji na temat budynku mieszkalnego, z 

przeznaczeniem na Mieszkania+, ponieważ radni posiadają tylko informacje z 

mediów, a są one różnej jakości.  

3. Przypomniał, że w 2015 roku została sprzedana działka dla WORD z 

przeznaczeniem na budowę płyty antypoślizgowej. Prosi więc o informację, na 

jakim etapie  wykonana jest dana inwestycja. 

4. Prosi o informację, na jakim etapie jest przygotowanie inwestycji „modernizacja 

oczyszczalni ścieków”. Przypomniał, że na początku kadencji mówiono radnym, 

że oczyszczalnia jest w katastrofalnym stanie, dlatego prosi o taka informację. 

5. Prosi o informację, czy jest przygotowana dokumentacja techniczna i znana 

orientacyjna wartość remontu ul. Giełczyńskiej na odcinku od ul. Polowej do 

Starego Rynku, szczególnie chodzi o część po stronie Muzeum, gdzie nie ma 

pasa zieleni. Dodał, że nawet przy niewielkich opadach tworzą się tam kałuże i 
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sam był świadkiem, jak  idące po tej stronie osoby zostały ochlapane, bo nie 

miały gdzie uciec. 

6. W imieniu przedstawiciela Bractwa Historycznego w Łomży przedstawił do 

konsultacji propozycje. 

 

Adam Zwierzyński – radny 

 Zwrócił się z prośbą, aby przy obchodach 600-lecie nadania praw miejskich nie 

zapomnieć o Parku  Jakuba Wagi. Zauważył, że jest to stary park, ale zaniedbany. 

Proponuje, aby tak również dokonać nasadzeń  róż, drzewek.  Ponadto brak tam jest 

toalety, przychyla się więc do interpelacji radnego Oszkinisa, aby zamontować tam 

WC, ponieważ uczęszcza tam dużo osób, nawet zimą.  

Lech Śleszyński – radny  

1. Stwierdził, że należy zauważyć, iż miasto pięknieje, przybywa ulic, nowych 

budynków, ładnieją parki i skwery. Mimo to istnieją pewne mankamenty, które 

trzeba poprawić. Mieszkańcy proszą o ulepszenie przejść dla pieszych i 

proponują, aby na niektórych przejściach dwupasmowych zlikwidować 

przyciski, a pojawiła się  automatyczna koordynacja. Uważa, że będzie więcej 

czasu na przejście np. na ul. Piłsudskiego w stronę Banku.  

2. Prosi odpowiednie służby o sprawdzenie zasadności prośby mieszkańców i 

ewentualne przychylenie się do niej, mieszkańcy ul. Moniuszki proszą o 

ustawienie dodatkowego znaku stop, przy skrzyżowaniu z ul. Spółdzielczą, za 

garażami. Dodał, że wyjeżdżający z drogi podporządkowanej ul. Spółdzielczej 

nie zwracają uwagi na znak pierwszeństwa i traktują to, jak drogę 

podporządkowaną. 

Stwierdził, że na jego skrzynkę mailową przychodzi wiele informacji od 

mieszkańców, które analizuje i upublicznia, a za które bardzo dziękuje. Wszystkim 

mieszkańcom złożył życzenia noworoczne.  

Wiesław Tadeusz Grzymała – Przewodniczący Rady Miejskiej 

 Zwrócił się do Prezydenta z prośbą, aby harcerzy i zuchy wyposażyć w polary. 

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  

(…) 


